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Generalforsamling 
i 

Bjerringbro Byforum 
 
Tid: Onsdag den 23 marts 2022 
 Klokken 17.00 
 
Sted: Bjerringbro Station – Byens Hus 
 Banegårdspladsen 
 8850 Bjerringbro 
 

REFERAT 
 

1. Valg af dirigent 
 
Advokat Jens Egsgaard blev på bestyrelsens indstilling valgt som dirigent uden modkandidat.  
 
Jens Egsgaard indledte derefter generalforsamlingen med at konkludere, at generalforsamlingen var lovlig 
indkaldt og beslutningsdygtig. 
 

2. Formandens beretning 
 
Formand Morten Thrane aflagde beretning. 
 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for 2021 og budget for 2022 
 
Revisor Jørgen Løbner fremlagde regnskabet for 2021. Regnskabet blev godkendt.  
 
Bychef Lars Christiansen gennemgik budgettet for 2022 

• Efterfølgende var der en længere debat om Byforums økonomiske sikkerhed i fremtiden rejst af 
Jens Egsgaard der på baggrund af det fremlagte budget stillede spørgsmålet, hvad gør vi, når 
pengene slipper op? 

• Bychefen forklarede, at Byforum med støtten fra Viborg Kommune er sikret i tre år frem. Men at 
der formentlig også i fremtiden er behov for offentlig støtte til Byforum, hvilket bychefen også 
fandt rimeligt ifht. de opgaver Byforum løser. Alternativt må Byforum klare sig uden bychef.  
Bychefen forklarede endvidere, at Byforum søger kr.-til-kr. tilskud fra Viborg kommune, men at vi 
også skal være klar på, at Byforum ikke har krav på støtte fra VK. 

• Steffen Drejer fortalte, at han oplever en udfordring for Bjerringbro ift. Viborg Kommunes særlige 
fokus på Viborg. Ikke stor interesse for at støtte Bjerringbro. Blandt andet fortalte han, at omkring 
bosætning er der alene fokus på Viborg og ingen interesse for at arbejde med bosætning i 
Bjerringbro. 

• Erik Albrechtsen påpegede, at mht. bosætning er der stort potentiale mod øst, og at Bjerringbro 
skal tænke langsigtet og arbejde for at øge indbyggertallet. 

• Jens Egsgaard slog fast, at vi skal kæmpe for vores stationsby.  
• Morten Thrane mente, at vores udfordringer som kommunens næststørste by desværre er meget 

generel ift. andre kommuner, men at Byforum vil kæmpe for Bjerringbros udvikling.  
 
Budgettet blev efterfølgende godkendt.  
  

4. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant 
 
Bestyrelsen indstillede at Revisionsfirmaet Jørgen Løbner ApS fortsætter som foreningens revisor. Jørgen 
Løbner ApS blev godkendt uden modkandidat.  
 
Der valgtes ingen revisorsuppleant. 
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5. Indkomne forslag 

 
Der var ingen indkomne forslag.  
 

6. Valg af medlem til bestyrelsen 
 
Bestyrelsen indstillede Morten Thrane til genvalg, og han blev genvalgt uden modkandidat.  
 

7. Evt. 
 
Lars Haahr fortalte om Bjerringbro Station – Byens Hus 
Bychef Lars Christiansen orienterede om 

• En ny ungeindsats i Bjerringbro, der er på vej i samarbejde med Viborg Ungdsomsskole 
• Den kommende flytning af Byforums kontor til BASE BUSINESS Bjerringbro på Baldersvej 

 
Generalforsamlingen takkede afslutningsvis Erik Albrechtsen for hans store indsats i Byforum, da Erik i 
forbindelse med generalforsamlingen har valgt at træde tilbage og overlade rollen som formand i 
Borgerudvalget til Bo Refer.  
 
 
 
 
Referatet godkendt den      /      2022 
 
 
 
 
_____________________________________ 
Dirigent Jens Egsgaard, advokat 


